
 

Godkjente «idrettsanlegg av regional betydning i et aktivitetsfellesskap» per mars 2025. 
 

Der det skrives «støttes», så betyr dette at styret i Trøndelag Idrettskrets gjennom vedtak har støttet at dette 

idrettsanlegget kan bygges. 

 
• Leka, Nærøysund, (og Bindal i Nordland Fylkeskommune): 

o Det er innmeldt ønske fra idrettsråd om bordtennisanlegg. Dette støttes under forutsetning 

av at særkretsen støtter dette. 

o Det er innmeldt ønske fra idrettsråd om bowlinganlegg. Dette støttes under forutsetning 

av at særkretsen støtter dette. 

o Det er innmeldt fra særkrets ønske om fotballhall 9er fra SK og 11-er fra IR. Fotballhall 9-er 

støttes.   

o Det er innmeldt ønske fra idrettsråd om luftsportanlegg. Dette støttes under forutsetning 

av at særkretsen støtter dette. 

o Det er innmeldt ønske fra idrettsråd om motorsportanlegg. Dette støttes under forutsetning 

av at særkretsen støtter dette. 

o Det er innmeldt ønske fra idrettsråd om rehabilitering av tennisbane. Dette støttes under 

forutsetning av at særkretsen støtter dette. 

o Det er innmeldt ønske fra idrettsråd om padel-/squash hall. Dette støttes under forutsetning 

av at særkretsen støtter dette. 

o Det er innmeldt ønske fra idrettsråd og særkrets om sandvolleybane. Dette støttes. 

 

• Lierne, Røyrvik, Namsskogan, Høylandet og Grong 

o Det er innmeldt ønske om freestylearena i Bjørgan, Grong. Dette støttes. 

o Det er innmeldt ønske fra fotballkrets om 7-er fotballhall. Dette støttes.  

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om innendørs sandvolleybane i Grong. Dette 

støttes.  

 

• Flatanger, Namsos og Overhalla (samt nordre del av Osen) 

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om turnhall. Dette støttes. 

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om tilrettelegging for friidrett innendørs i Overhalla. 

Dette støttes under forutsetning av at idrettsrådet også støtter dette. 

o Det er et ønske om judohall. Dette støttes, men bør søkes som samarbeid omkring 

«kampsportarena» og/eller basishall/turnhall. 

o Det er ønske om permanent anlegg til vektløfting. Dette støttes. 

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om enda en fotballhall 7-er eller 9-er. Dette må støttes av de 
involverte idrettsråd før IK støtter dette. 

 

• Snåsa, Steinkjer og Inderøy 

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om rehabilitering av friidrettsanlegg, og oppgradering til 8 

baner og NM-standard, på Steinkjer. Dette støttes. 

o Det er innmeldt ønske om ishall. Dette støttes under forutsetning av at kriteriene for ishall i 

«Idrettens anleggsplan i Trøndelag 2021-2024 innfris. Ishall på Røra støttes av idrettsrådene, i 

Levanger, Verdal, Inderøy, Steinkjer og Snåsa som interkommunalt anlegg. En eventuell plassering 

på Røra forutsetter at alle idrettsrådene og kommunene i Levanger, Verdal, Inderøy og Steinkjer 

støtter dette gjennom interkommunal avtale.  

o Det er fra særkrets og soneidrettsråd innmeldt ønske om nytt snøproduksjonsanlegg ved 



Steinkjer skistadion. Dette støttes. 

o Det er fra særkrets og soneidrettsråd innmeldt ønske om rehabilitering av Steinkjerbakken hopp. 

Dette støttes. 

o Det er fra særkrets og soneidrettsråd innmeldt ønske om tilførselsløype langrenn fra 

Steinkjer videregående skole til Steinkjer skistadion. Dette støttes. 

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om turnhall i Beitstad. Dette støttes under forutsetning av at 

denne hallen dekker andre grener innen turn enn hallen i Steinkjer.  

o Det er fra særforbund og soneidrettsråd på Innherred innmeldt ønske om tennishall på Røra. 

Dette støttes. 

 

• Verdal og Levanger (samt Inderøy og delvis Frosta) 
o Det ønskes fra idrettsråd og særkrets treningsanlegg friidrett i Verdal. Dette støttes. 

Det ønskes fra Verdal idrettsråd og særkrets et friidrettsanlegg i Verdal som erstatning for det 
arealet som ble tatt når Helsehuset ble bygd ved Verdal videregående. Dette støttes. 

o Det ønskes turnhall i Levanger som Verdal idrettsråd støtter. Dette støttes.  

o Det er innmeldt ønske om ishall. Dette støttes under forutsetning av at kriteriene for ishall i 

«Idrettens anleggsplan i Trøndelag 2021-2024 innfris. Ishall på Røra støttes av idrettsrådene, i 

Levanger, Verdal, Inderøy, Steinkjer og Snåsa som interkommunalt anlegg. En eventuell plassering 

på Røra forutsetter at alle idrettsrådene og kommunene i Levanger, Verdal, Inderøy og Steinkjer 

støtter dette gjennom interkommunal avtale.  

o Det er fra særforbund og soneidrettsråd på Innherred innmeldt ønske om tennishall på Røra. 

Dette støttes. 

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om hall til håndball i Levanger. Dette støttes under 

forutsetning av at idrettsrådet støtter dette.  

 

• Søndre del av Osen, Åfjord, Ørland og Indre Fosen 

o Det er i ferd med å bli fullført rytteranlegg i Ørland og seilsportanlegg i Rissa. 

o Det er innmeldt ønske om fotballhall i Rissa. Dette støttes ikke, da det allerede er fotballhaller 

i Bjugn, Vanvikan og Åfjord. 

o Det er innmeldt ønske fra særkrets om 9-er fotballhall i Ørland. Dette støttes 

underforutsetning av at idrettsrådene på Fosen står samlet bak dette.  

 

• Meråker, Stjørdal, Frosta, Selbu og Tydal 

o Det er innmeldt ønske om sykkelvelodrom. Dette støttes. 

o Det er innmeldt fra særforbund ønske om kastebur cricket. Dette støttes. 

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om 9-er fotballhall i Stjørdal. Det eksisterer nå 11-er fotballhall i 
Malvik og Trondheim, samt mindre 7-er/9-er fotballhaller i Meråker, Selbu og Trondheim. 9-er 
fotballhall i Stjørdal støttes dersom soneidrettsrådet prioriterer dette.  

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om rehabilitering av friidrettsanlegget innendørs i Fjellhallen. 

Dette støttes under forutsetning av at idrettsrådet også støtter dette. 

o Det er fra særkrets innmeldt ønske om anlegg for snølagring i Meråker. Dette støttes under 

forutsetning av at idrettsrådet også støtter dette. 

o Det er ønske om turnhall i Stjørdal. Dette støttes. 

o Det er innmeldt ønske om en ishall (ishockey) i Stjørdal/Malvik. Dette støttes. 

 

• Malvik, Trondheim og Melhus (samt også Orkland, Skaun og Stjørdal) 

o Så lenge prioriteringene ikke er tydelig i motsetning til «Idrettens anleggsplan i Trøndelag 

2021-2026» så støttes alle langsiktige og årlige prioriteringer fra Trondheim Idrettsråd. Det 

pekes i tillegg særlig på: 

▪ Mange særidretter ønsker anlegg i Trondheim. I utgangspunktet støttes alle idrettsanlegg 

til særidretter som ikke har anlegg. 

▪ For å dekke behovet for idrettsanlegg til mange særidretter så kreves løsninger på 

tvers av kommunegrensene. I utgangspunktet så støttes alle idrettsanlegg med 



interkommunale avtaler. 

o Det er fra Malvik idrettsråd innmeldt ønske om økt hallkapasitet til håndball, kampsport, 

turn, innebandy, basket, volleyball, badminton og futsal. Dette støttes.  

o Det er fra Malvik idrettsråd innmeldt ønske om svømmeanlegg, konkurransebane 

disksport, ishall og turnhall. Dette støttes under forutsetning av at det primært søkes 

løsninger på tvers av kommunegrensene. 

 

• Skaun, Orkland, Rindal, Heim, Hitra og Frøya 

o Det er innmeldt ønske om fotballhall fra særkrets. Selv om det allerede er fotballhaller 

på Frøya, Kyrksæterøra, Meldal og Rindal, så støttes dette forutsatt grundig 

dokumentert behovsdokumentasjon/driftsgrunnlag. 

o Det er ønske om golfbane i Orkland. Dette støttes. 

o Det er ønske om turnhaller i Hemne, Lensvik og Meldal. Dette støttes. 

o Det er innmeldt ønske om en ishall i Skaun/Orkland. Dette støttes under forutsetning av at 

kriteriene for ishall i «Idrettens anleggsplan i Trøndelag 2021-2024 innfris, samt at Skaun og 

Orkland Idrettsråd er enige om plassering. 

o Det er innmeldt ønsker om utendørs tennisbaner på Frøya og i Orkland. Dette støttes. 

 

• Røros, Holtålen, Midtre Gauldal, Rennebu og Oppdal 

o Det er innmeldt fra særkrets ønske om fotballhaller 7er/9er i Oppdal/Rennebu og Røros. Det er 

nylig bygd fotballhall på Støren. Idrettskretsen har tidligere støttet fotballhall på Oppdal, og støtter 

fortsatt dette under forutsetning av at idrettsrådene i Oppdal og Rennebu støtter dette. Det 

støttes også fotballhall på Røros under forutsetning av at idrettsrådene i Røros og Holtålen støtter 

dette.  

Det minnes om forutsetningene i Idrettens anleggsplan i Trøndelag 2021-2024/6 m.h.p.: 

▪ redusere økonomiske barrierer i idretten 
• Det anbefales å søke de løsninger som i et langtidsperspektiv gir ungdomsfamiliene 

lavest mulig avgifter til deltakelse i idrett. Dette gjelder både anleggseier (kommune 
eller idrettslag) anleggs sted (nærhet til skoler for fast årlig leieinntekt fra kommunen), 
anleggstype (investeringskostnad vica årlige driftskostnader) og offentlige/private 
bidrag. Det må også tas med i livsløpsberegningen anleggets verdi etter 30 år, samt 
eventuell avhendingskostnad dersom anlegget må ryddes opp.  

▪ særlig utenfor byene legges det primært til rette for aktivitet i særidrettens hovedsesong, slik at 
det blir tilstrekkelig antall personer til å holde flere særidrettstilbud i gang gjennom ulike årstider 

▪ Idretten ønsker i størst mulig grad det offentlige som anleggsbyggere. Dette behovet er sterkest i 
byer, og ved de mest kostnadskrevende anleggene. 

▪ Det er naturlig med ekstra grundige behovsprosesser på antall anlegg for særidrettsspesialisert 
aktivitet utenfor primærsesong, slik som f.eks.: 

•  Haller/tak for tradisjonelle «sommeridretter» (eks. fotballhaller og friidrettshaller) 
• Rulleskiløyper 

Slike anlegg bør primært dimensjoneres for målgruppen voksne og ungdom. 

▪ Trønderidretten skal ha et aktivt forhold til å utvikle bærekraftige idrettsanlegg gjennom bruk av 
miljøvennlige materialer, fokus på energieffektivitet 

▪ Alle kommuner vedtar egne anleggsplaner. Trønderidretten ønsker i tillegg en utvikling i retning 
av felles anleggsplaner for kommunene i de respektive aktivitetsfellesskapene. Disse planene kan 
legge vekt på «anlegg av regional betydning i aktivitetsfellesskapet». Slike planer vil også kunne 
bidra til økt utnyttelse av spillemiddeltilskuddet til interkommunale anlegg, med 30 % påslag 
oppå det ordinære tilskuddsbeløpet. 

 

 
22/3-2025, saksbehandler Einar Lund. 


